
Samarbetsra d 20190509 
 

Närvarande: Kontaktpolitiker Ann-Margret Knutsson (S) 

Föräldrarepresentanter Linda Schenell (2A, FkB Kobbarna); Staffan Hederberg (2A); Linda Söderstedt 

(6B, 2B); Catharina Fredriksson (3A, 6A); Marina Oppenheimer (4B,2B); Roger Sjögren (1A, 3A) 

Personalrepresentanter Lena Hasselquist (förskoleklasser), Anders Hansson (fritids) 

Rektor Ann-Catrine Leicht 

 

1. Rektor hälsade alla välkomna och alla fick presentera sig 

 

2. Kontaktpolitikerbesök:  

Ann-Margret Knutsson berättade om hennes och Leif Svenssons (V) besök på skolan. De var i 

olika klasser, fick se hur man jobbar, hade samtal med personal och elever och fick 

arbetsformen kooperativt lärande presenterat för sig. Besöken av kontaktpolitiker 

presenteras också för nämnden.  

 

3. Rektor informerade om:  

a. Kommunen har bytt mailsystem från FirstClass till Outlook, vilket kanske kan påverka 

något i kommunikationen. 

b. Skolan har haft utbildning för personalen om sociala medier, samt lektioner riktade till åk 

5 i samma ämne av en organisation som heter ”We Stand App”. Det handlade om 

säkerhet på nätet. Tips är att ladda ned appen för ”Wes tand App” som stöd för säkerhet 

på nätet. Där kan man även ställa frågor om hur man ska göra i olika situationer.  

c. Föräldramöte kommer att hållas gemensamt av polis, socialtjänst och skola för att möta 

problemet med att väldigt unga personer kommit i kontakt med droger. 

d. Klasslistorna för blivande åk 7 har skickats ut. Detta distribueras med posten och vi kan 

tyvärr inte påverka att det har delats ut lite olika beroende på var man bor. 

e. Skolan jobbar med arbetslag runt varje årskurs och är inte så uppdelade i A och B. Från 

skolan har det varit en bra modell att jobba med, att det finns fler vuxna runt varje grupp 

och att det går att gruppera utifrån behov. Det är också en stor fördel att man jobbar lika 

i båda klasserna i samma årskurs. 

f. Blivande förskoleklasserna har varit på besök på skolan. 

g. Det är pågående rekrytering gällande tjänster, men beräknas vara klart inom en vecka. 

Information kommer att skickas ut inför ÖGLAN-dagen samt i Marieborgsbladet. 

h. Lokaler: det finns en bearbetad ritning som gjorts av arkitekter i samråd med skolans 

personal. Ärendet har inte tagits upp i nämnden. Enligt kontaktpolitiker Ann-Margret 

Knutsson är ärendet på Bostadsbolagets bord. Rektor, intendent och skyddsombud har 

varit involverade i arbetet tidigare och tar kontakt med ordförande samt bostadsbolaget. 



i. Skolan har fått förfrågan om att sälja majblommor. Föräldrarna ser det som ett 

behjärtansvärt uppdrag, men vill veta mer om vad det innebär. Majblommekommittén 

inbjuds att komma och berätta vid ett Samarbetsråd. 

 

4. Aktuellt i verksamheten 

• Fritidshemmets dag 14 maj. Det planeras hoppborg, ansiktsmålning, kasta prick, 

korvgrillning mm. Samma upplägg som föregående år.  

• ÖGLAN-dagen den 21 maj. 

• ÖPPET HUS den 23 maj kl.17.00-19.00. 

• Studiedag och stängningsdag den 29 maj. 

• Sommaren på fritids: vecka 25 och 26 åker fritids några dagar till Bondbacken på 

dagsutflykter.  

• Sommaravslutning den 14 juni. Skollunch serveras, men föräldrarna behöver ange 

om barnen ska äta eller ej för att slippa matsvinn.  

 

5. Elevernas demokratiska forum: 

Kostråd – hålls  två gånger per termin. Eleverna brukar önska rätter och vilken sallad man vill 

ha, men också tala om hur du önskar att det ska fungera runt matserveringen. 

Kostpersonalen är med på mötena.  

Köket informerar om att de ser ett minskat matsvinn de senaste åren. Vid mötet 

diskuterades också skollunchens pedagogiska syfte med att servera rätter som tillhör 

husmanskost eller eleverna inte alltid stöter på annars. Två rätter är inte möjligt att servera 

på grund av att skolan inte har matsal. 

Biblioteksråd – hålls två gånger per termin. Eleverna brukar diskutera hur man gör 

biblioteksmiljön bra, ha bokprat och bibliotekarien visar nyinkomna böcker, inspirera till 

läsprojekt och önska böcker. 

Elevråd – hålls ca en gång per månad. Det som tas upp i elevrådet har ofta varit sådant som 

kommit upp i klassråden. Det kan handla om hur vi kan hålla det fint och snyggt i skolan, 

gällande städning, prova isländska samtalsmodellen för att lösa olika dilemman, utemiljö, 

regler, om turneringar mm 

Fritidsråd hålls med respektive avdelning. Där tar man upp elevernas önskemål om 

aktiviteter, regler, inköp. 

 

6. EU -val 

Inför kommande EU-val får skolan tips från valnämndens ordförande om hur man kan jobba 

med de här frågorna i skolan. Tag gärna stöd av någon av följande personer: Staffan 

Hederberg, Andrea Brändström, Ann-Sofie Westerlund, Ann Svensson. 

 

7. Hur kan vi få med frågor från övriga föräldrar? 

Föräldrarepresentanterna upplever att det ibland är svårt att få med sig frågor från andra 

föräldrar. Vid mötet diskuterades hur man kan göra för att öka medverkan från andra. 

Förslag är att rektor ber lärarna att skicka ut en extra påminnelse inför samarbetsrådet till 

samtliga föräldrar för att de ska kunna kontakta sin representant. 

 

 



8. Upphittade kläder 

De kläder som är upphittade läggs först i korgarna på Fregattenvåningen, vid utgången mot 

baksidan. Efter några veckor flyttas de ned i säckar till källaren där de står utanför 

vaktmästarens rum. Där finns de ytterligare en – två månader. Kläder som inte avhämtas 

tvättas och skickas till insamling, ofta i samband med lov och i slutet av en termin. 

 

9. Mysis och möbler 

Möblerna i mysis behöver bytas ut och flera föräldrar berättar att det kan finnas sådant som 

man kan skänka till skolan. Det går bra om det är sådant som skolan kan använda. Däremot 

kan man inte göra förändringar i lokalen där man sätter upp väggar eller dylikt, då lokalerna 

ägs av bostadsbolaget. 

 

10. Mötet avslutas. 

 

 

Vid anteckningarna Catharina Fredriksson 

 

 


